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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:589 Enklare på- och avställning av husbilar

Finansministern har i ett medieutspel nyligen sagt att regeringen avser att 
förändra den så kallade husbilsskatten. I samma intervju säger finansministern 
att hon har gett Skatteverket i uppdrag att utreda enklare på- och avställning av 
husbilar. Detta är två olika frågor.

Nivåerna på husbilsskatten, som är upp emot 34 000 kronor per år, ställer till 
stora problem för både säljare och köpare. Möjligheten att inte ställa på och av 
husbilen utan 14 dagars karens skapar ytterligare problem.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vilket uppdrag har ministern egentligen gett till Skatteverket i denna fråga, och 
vilket problem kommer uppdraget mer konkret att lösa?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-12-06
Besvaras senast
2019-12-18 kl. 12.00


